
PRACE RADY NADZORCZEJ GSM W KADENCJI 2019 - 2022 

 

W dniu 1 czerwca 2022 r. odbyło się Plenarne posiedzenie Rady Nadzorczej  

Gdyńskiej Spółdzielni Mieszkaniowej. Posiedzenie odbyło się według następującego 

porządku obrad: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z plenarnego posiedzenia Rady Nadzorczej GSM z dnia 

25.05.2022 r. 

3. Informacja Zarządu GSM z bieżącej działalności Spółdzielni. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Nadzorczej GSM. 

5. Sprawy terenowo – prawne. 

6. Uchwała w sprawie opłaty za wysyłkę korespondencji.  

7. Omówienie korespondencji.  

8. Sprawy wniesione i organizacyjne. 

Zgodnie z przyjętym porządkiem obrad Rada Nadzorcza GSM przyjęła protokół  

z posiedzenia z dnia 25.05.2022 r., a następnie wysłuchała informacji Wiceprezes Zarządu 

GSM Urszuli Tonderys z bieżącej działalności Spółdzielni za okres sprawozdawczy, czyli  

od ostatniego posiedzenia Rady Nadzorczej, tj.: 

- wynik przetargu na ustanowienie odrębnej własności lokalu mieszkalnego, 

- ilość wolnych lokali użytkowych w Administracjach Osiedli i Domu Towarowym 

„Chylonia”.  

Wiceprezes Zarządu GSM Urszula Tonderys przedstawiła informacje nt. 

zatwierdzonego w okresie sprawozdawczym przetargu na wymianę drzwi wejściowych  

do klatek schodowych w budynku Morska 222 (7 szt.), remont płyt czołowych balkonów  

(9 szt.) oraz wymianę wylewek balkonowych w budynkach Administracji Osiedla Cisowa. 

Ponadto Wiceprezes Zarządu GSM Urszula Tonderys poinformowała o zamiarze 

wprowadzenia tzw. opłaty korespondencyjnej, która miałaby zastosowanie do osób wobec 

których prowadzone jest postępowanie windykacyjne oraz do takich, które wskazały adres  

do korespondencji inny niż adres lokalu, którego korespondencja dotyczy (zgodnie ze 

złożonym oświadczeniem).  

W punkcie „Sprawy terenowo – prawne” Rada Nadzorcza GSM podjęła Uchwałę  

nr 42. 

W punkcie „Uchwała w sprawie opłaty za wysyłkę korespondencji” Rada Nadzorcza 

GSM podjęła Uchwałę nr 43. 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady Nadzorczej GSM Krzysztof 

Borkowski poinformował o braku pism skierowanych do Rady Nadzorczej, a także o braku 

spraw do rozpatrzenia w punkcie „Sprawy wniesione i organizacyjne”. 


